

Date: 17 October 2018
Ref.: TB/LD/HJ/799-10-18/LB

التاريخ: 17 أكتوبر 2018
رقم الإشارة: TB/LD/HJ/799-10-18/LB

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market , Dubai – UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Tabreed Announces Investor Roadshow
for Fixed Income Sukuk**

**الموضوع: إعلان شركة تبريد عن عقد سلسلة اجتماعات مع
مستثمرين لإصدار صكوك بعائد ثابت**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be informed that National Central Cooling Company PJSC ("Tabreed"), the leading regional district cooling utility company, will launch a series of fixed income investor meetings in the Middle East, Europe and Asia on 19 October 2018. An issuance by Tabreed of fixed rate US dollar denominated sukuk with a tenor of 7 years will follow, subject to prevailing market conditions. Further announcements by Tabreed will be made in due course.

يرجى التكرم بالعلم أنّ الشركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع.) "تبريد"، الشركة الرائدة في مجال تبريد المناطق ستبدأ عقد سلسلة اجتماعات مع مستثمرين في منطقة الشرق الأوسط وأوروبا وآسيا لإصدار صكوك بعائد ثابت، وذلك في تاريخ 19 أكتوبر 2018. ستقوم شركة تبريد في أعقاب هذه الاجتماعات بإصدار الصكوك بسعر ثابت بالدولار الأمريكي ولفترة استحقاق تمتد لسبع سنوات، وذلك رهناً بالظروف السائدة في السوق. كما ستقوم شركة تبريد بالإعلان عن المزيد من الإجراءات في الوقت المناسب.

The sukuk issuance will be underpinned by ratings issued by both Fitch and Moody's who rated Tabreed at "BBB" and "Baa3" respectively. This is the first time that ratings have been assigned to Tabreed by either Fitch or Moody's. Both ratings qualify Tabreed as "investment grade".

وسيعزز إصدار الصكوك التصنيف الائتماني الذي صدر من قبل وكالتي فيتش وموديز اللتين صنفتا شركة تبريد بدرجة "BBB" و "Baa3" على التوالي. وهذه هي المرة الأولى التي يتم فيها تصنيف شركة تبريد سواءً من وكالة فيتش أو وكالة موديز، حيث أنّ كلا التصنيفين يضع الشركة في مرتبة الاستثمار.

Tabreed's current intention is that the proceeds of the issuance of the sukuk will be used to refinance existing bank debt.

تعتزم شركة تبريد استخدام العائدات المتأتية من إصدار الصكوك لإعادة تمويل الديون المصرفية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Hamish Jooste
Chief Legal Counsel



.....
هاميش جوست
مستشار قانوني عام

أبوظبي مول، البرج الغربي، الطابق 13
Abu Dhabi Mall, West Tower, 13th Floor

صندوق البريد 29478، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
PO Box 29478, Abu Dhabi, United Arab Emirates
T: +971 2 2020400 F: +971 2 645 5008

Commercial Registration: 506206

www.tabreed.ae

الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش م ع
NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY PJSC